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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

Завърши 110-та сесия на Международната конференция на труда в Женева. Тазгодишната сесия, проведена в
хибриден формат, постави акцент върху темите за: безопасност и здраве при работа, чиракуване, социална и
солидарна икономика. Според Генералния директор на МОТ Гай Райдър тазгодишната сесия завършва със
"забележителна реколта от постижения". Той определи конференцията като "важна, хармонична и про... 

Изх. № 12-00-5/13.06.2022 г. ПОЗИЦИЯ на Асоциацията на организациите на българските работодатели относно
работата на тол системата, включително Тарифата за обхвата и таксите, които се събират за преминаване и
ползване на републиканската пътна мрежа Асоциация на организациите на българските работодатели (АОБР)
изразява своята принципна подкрепа по отношение исканията на автомобилните превозва... 

Една от най-важните структури, предвидени за обединяване в Държавна агенция по вписванията (ДАВ), не желае
предложеното от кабинета сливане. Агенцията по геодезия, картография и кадастър (АГКК) се опасява от
обезличаване и загуба на експертиза с поставянето й под една шапка с Агенцията по вписванията (АВ), Главна
дирекция "Гражданска регистрация и административно обслужване" (ГД ГРАО) и Централния... 

Бъдещето на "зелената икономика" обсъдиха на българо-турски бизнес форум "Възможности за устойчиво
търговско-икономическо сътрудничество в прехода към зелена икономика", организиран от Българско-турската
търговско-индустриална камара, посолството на Република Турция, Българска търговско-промишлена палата,
Българска агенция за инвестиции, Изпълнителна агенция за насърчаване на малките и средни пред... 

Заглавие: 110-та сесия на МКТ с исторически принос за безопасната и здравословна работна среда,
чиракуването и трудовите стандарти
Дата: 13.06.2022 12:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Становище на АОБР относно работата на тол системата
Дата: 13.06.2022 13:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Агенцията по кадастъра отказва сливане с имотния регистър
Дата: 12.06.2022 13:20
Медия: Банкеръ

Заглавие: Бъдещето на "зелената икономика" обсъдиха на българо-турски бизнес форум в Банско
Дата: 12.06.2022 15:27
Медия: 24 Часа

Заглавие: Инвестиционният климат на страната се подобрява, според изпълнителния директор на Българска
агенция за инвестиции Богдан Богданов

https://www.bcci.bg/news/18817
https://www.bcci.bg/news/18818
https://www.banker.bg/obshtestvo-i-politika/read/agenciiata-po-kadastura-otkazva-slivane-s-imotniia-registur
https://www.24chasa.bg/region/article/11797115
https://utroruse.com/article/808415/


Инвестиционният климат на страната се подобрява, имаме много причини, с които да се гордеем и тепърва
потенциалът ще бъде подобряван в няколко направления, каза по време на дискусия в рамките на турско-
български форум в Банско изпълнителният директор на Българска агенция за инвестиции (БАИ) Богдан Богданов.
Във връзка със икономическото състояние на страната изпълнителният директор на БАИ каза, че... 

Зелената икономика в центъра на обсъжданията Кметът Иван Кадев взе участие в бизнес форума "Възможности
за устойчиво търговско-икономическо сътрудничество в прехода към зелена икономика", организиран от
Българско-турската търговско-индустриална камара, Посолството на Република Турция в София, Българска
търговско-промишлена палата, Българска агенция за инвестиции, Изпълнителна агенция за насърчаван... 

Улесненият достъп на турски граждани до пазара на труда у нас ще привлече повече инвеститори от съседната ни
страна, каза при откриването на турско-български бизнес форум "Възможности за устойчиво търговско-
икономическо сътрудничество в прехода към зелена икономика" в Банско Уфук Йозтюрк – председател на
Управителния съвет (УС) на Регнум Турция и Регнум България. Компанията развива повече от 20 г... 

София, 15.06.2022 - зала 1 НДК Българската търговско-промишлена палата има удоволствието да ви покани на
Бизнес конференция "Надграждане за великани – Стратегията е 100 пъти по-важна от действията", организирана
от Cantarelli Business Club в партньорство с Българската търговско-промишлена палата. Конференцията ще се
състои на 15.06.2022г. в зала 1 на НДК от 13 до 18 часа. Конференцията ще предст... 

Възможности за устойчиво търговско-икономическо сътрудничество в прехода към зелена икономика дискутираха
на бизнес форум в Банско. Времето и темата на срещата са особено подходящи, а Турция и България, като две
активни части на световната икономика, трябва да бъдат в крак с изискванията на зелената трансформация, на
зелената икономика, каза посланикът на Турция у нас Айлин Секизкьок. При откриван... 

Четири работодателски организации поискаха да разберат "на какъв етап са евентуални преговори за доставка на
природен газ"БСК, АИКБ, БТПП и КРИБ, обединени в Асоциацията на работодателските организации в България
(АОБР), написа писмо до премиера Кирил Петков, в което пита осигурени ли са доставки на природен газ за юли
2022 г. и дългосрочно. Газови потоци Шефът на КЕВР не знае има ли вече подписа... 

Дата: 11.06.2022 19:02
Медия: Утро Русе

Заглавие: Банско домакинства на Българо-турски бизнес форум
Дата: 12.06.2022 15:42
Медия: Вяра Нюз

Заглавие: Улеснен достъп на турски граждани до пазара на труда у нас ще привлече повече инвеститори,
посочиха представители на бизнеса на форум в Банско
Дата: 11.06.2022 17:10
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: БТПП - партньор на Бизнес конференция "Надграждане за великани"
Дата: 13.06.2022 10:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Преходът към зелена икономика дискутираха на бизнес форум
Дата: 13.06.2022 09:12
Медия: Агенция БГ

Заглавие: Бизнесът пита премиера ще има ли газ през юли и по-нататък
Дата: 13.06.2022 13:10
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: АОБР с писмо до МС относно осигуряване на доставки на природен газ за страната за м. юли 2022 г. и
дългосрочно
Дата: 13.06.2022 13:02

https://viaranews.com/%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%BE-%D0%B4%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D0%BA%D0%B8%D0%BD%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%BE-%D1%82%D1%83%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/280557-ulesneniyat-dostap-na-turski-grazhdani-do-pazara-na-truda-u-nas-shte-privleche-p
https://www.bcci.bg/news/18816
https://agencia.bg/2022/06/13/%D0%BF%D1%80%D0%B5%D1%85%D0%BE%D0%B4%D1%8A%D1%82-%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D0%B7%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0-%D0%B4%D0%B8%D1%81%D0%BA%D1%83%D1%82/
https://business.dir.bg/pazari/biznesat-pita-premiera-shte-ima-li-gaz-prez-yuli-i-po-natatak
https://www.bcci.bg/news/18819


Изх. № 03-00-15/13.06.2022 г. ДО Г-Н КИРИЛ ПЕТКОВ, МИНИСТЪР-ПРЕДСЕДАТЕЛ НА Р БЪЛГАРИЯ ОТНОСНО:
Осигуряване на доставки на природен газ за страната за м. юли 2022 г. и дългосрочно УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН
МИНИСТЪР-ПРЕДСЕДАТЕЛ, След спирането на доставките на природен газ за Република България от страна на
Руската федерация бяха осигурени алтернативни доставки. Значителна част от тях е благодарение н... 

Бизнес конференцията "Надграждане за великани" ще се състои на 15 юни в зала 1 на НДК. Тя е организирана от
"Кантарели Профит Академи" (Cantarelli Profit Academy) и Българската търговско-промишлена палата (БТПП),
съобщи в Националния пресклуб на БТА Мартин Йорданов, бизнесмен и представител на Cantarelli Profit Academy.
В глобалния свят възможностите са неограничени. Нужно е само да ги разпознаем ... 

Бизнесът и обществото все още не са информирани дали има подписани споразумения за дългосрочна доставка
на природен газ от алтернативни на "Газпром" доставчици, пишат в позиция от Асоциацията на организациите на
българските работодателиАсоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) призовава
правителството да обяви на какъв етап са евентуални преговори за доставка на природен газ,... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Около 2026 г. възнамеряваме да се листнем на по-голяма световна борса с оценка от поне 300 млн. долара, казва
главният изпълнителен директор на холдинга Цветан Алексиев е главен изпълнителен директор на Sirma Group
Holding. Той започва работа в "Сирма" като софтуерен инженер през 1993 г. Завършил е магистърска степен по
"Компютърни системи" в Техническия университет София. Преди присъединяването с... 

Модерният развлекателен комплекс в Гранд хотел Милениум бързо привлече вниманието на международните
казино туроператори. Комплексът отвори врати през 2021 година и веднага се превърна в желана дестинация за
елитни туристи от Близкия изток, Израел, Азия както и от съседни страни. С какво привлича клиентите Palms
Merkur Royalе в Гранд хотел Милениум? Комплексът предлага продукт от най-висок клас. О... 

Изпълнителният директор на "Аурубис България" АД Тим Курт очерта пътя на зелената трансформация за бизнеса
Зелената трансформация е нашето общо бъдеще. Процесът вече е започнал и и това е пътят за укрепване на
икономическия растеж, сигурността и действията в областта на климата за компаниите ни, за нашите държави и за
Европа. Това заяви Тим Курт, изпълнителен директор на "Аурубис България" АД и пр... 

Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Бизнес конференцията "Надграждане за великани" ще се състои в НДК на 15 юни
Дата: 13.06.2022 13:03
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Бизнесът пита Петков: Има ли договор за американски втечнен газ? КЕВР обяви, че такъв няма!
Дата: 13.06.2022 12:51
Медия: Епицентър

Заглавие: Цветан Алексиев: До 2026 г. "Сирма" ще вложи около 50 млн. лв. в придобивания
Дата: 13.06.2022 08:37
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Комлексът Palms Merkur Royalе в Гранд хотел Милениум привлича елитни туристи от цял свят
Дата: 13.06.2022 09:47
Медия: Блиц

Заглавие: Новите технологии и инвестициите в иновации изискват метали
Дата: 13.06.2022 09:36
Медия: Индустриален клъстер Средногорие

Заглавие: Великобритания е изправена пред рецесия заради растящите цени
Дата: 12.06.2022 16:09

https://www.bta.bg/bg/news/economy/281110-biznes-konferentsiyata-nadgrazhdane-za-velikani-shte-se-sastoi-v-ndk-na-15-yun
http://epicenter.bg/article/Biznesat-kam-Petkov--Ima-li-dogovor-za-amerikanski-vtechnen-gaz--KEVR-veche-obyavi--che-takav-nyama/284747/2/0
https://www.investor.bg/imenata-na-biznesa/107/a/cvetan-aleksiev-do-2026-g-sirma-shte-vloji-okolo-50-mln-lv-v-pridobivaniia--353954/
https://blitz.bg/obshtestvo/komlekst-palms-merkur-royale-v-grand-khotel-milenium-privlicha-elitni-turisti-ot-tsyal-svyat_news891160.html
https://srednogorie.eu/%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%82%D0%B5%D1%85%D0%BD%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B3%D0%B8%D0%B8-%D0%B8-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D0%B8%D0%BD/
https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/107467-velikobritaniya-e-izpravena-pred-retsesiya-zaradi-rastyashtite-tseni


Продължаващата инфлация принуждава централната банка на Англия да затяга лихвите, а това може да има
тежки икономически последициОбединеното кралство е изправено пред рецесия през 2022 г., макар
официалните данни още да не са го потвърдили, пише Bloomberg. Някои статистическите особености през второто
тримесечие и наличието на допълнителен почивен ден за диамантения юбилей на кралицата, означават,... 

Войната Русия-Украйна засегна веригите за доставки, но представлява добра възможност за Азербайджан. САЩ и
Европа въведоха санкции за руския петрол и за природния газ, но Азербайджан е на път да увеличи износа на газ
през 2022 г. и през следващите години. Планира се 3500-километров Южен газов коридор (SBC), който преминава
през седем държави и снабдява Турция и Европа с газ. В момента Азербайджан ... 

/Автор: Лъчезар Богданов /ИПИ/ В следващите няколко седмици ще търсим – и, да се надяваме, ще получим –
отговор на два въпроса. Първият, с който ни будят и приспиват медийните студия и дискусиите в социалните мрежи
е дали правителството може да управлява без явно мнозинство в народното събрание, а непосредственият тест
изглежда е внесената актуализация на бюджета. Вторият, който привлича по-скроме... 

Секторът става все по-малко алтернативен и традиционни инвеститори в имоти също навлизат на него Световната
интернет индустрия расте експоненциално в последните няколко десетилетия, стимулирана от растящия брой
приложения и широкото възприемане във всеки аспект от работата, игрите и живота. Количеството данни също
нараства експоненциално, особено в последните десет години. Броят на интернет потреб... 

Новият логистичен терминал ще бъде входен и изходен пункт за България, казва главният изпълнителен директор
на компанията Уве Бринкс е главен изпълнителен директор на DHL Freight от 2017 г. насам. Компанията е един от
лидерите в Европа в областта на товарните превози с годишен обем от близо 44 млн. тона. DHL е част от Deutsche
Post DHL Group, която е генерирала приходи от над 81 млрд. евро през 20... 

Няма как бюджетът да остане без подкрепа, защото мерките, които са предвидени за социална защита -
увеличението на пенсиите, помощите, трябва да бъдат стимулирани, финансирани. Не може да има увеличени
разходи, при положение, че не е гласуван целият бюджет. Съмнявам се, че ще имаме актуализация, защото при
това изтегляне на част от подкрепата за коалиция, означава, че най-вероятно бюджетът няма да... 

Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Може ли Азербайджан да помогне за решаването на газовата криза в Европа?
Дата: 13.06.2022 11:30
Медия: Money.bg

Заглавие: Икономиката е в растеж: трябват реформи и намаление на дефицита сега
Дата: 13.06.2022 10:52
Медия: Русе инфо

Заглавие: Световният пазар на центрове за данни се задъхва от бързия ръст на търсенето
Дата: 13.06.2022 10:30
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Уве Бринкс: DHL Freight подкрепя плановете на правителството за жп транспорта в България
Дата: 13.06.2022 10:10
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Доц. Григор Сарийски: Най-вероятно бюджетът няма да мине изобщо
Дата: 13.06.2022 09:44
Медия: Труд

Заглавие: Работодателите питат дали има подписани споразумения за дългосрочна доставка на природен газ
от алтернативни на "Газпром" доставчици
Дата: 13.06.2022 12:36
Медия: Българска телеграфна агенция

https://money.bg/economics/mozhe-li-azerbaydzhan-da-pomogne-za-reshavaneto-na-gazovata-kriza-v-evropa.html
https://rousse.info/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B5-%D0%B2-%D1%80%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%B6-%D1%82%D1%80%D1%8F%D0%B1%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D1%80%D0%B5%D1%84%D0%BE%D1%80%D0%BC/
https://www.investor.bg/po-sveta/453/a/svetovniiat-pazar-na-centrove-za-danni-se-zadyhva-ot-byrziia-ryst-na-tyrseneto-353980/
https://www.investor.bg/bylgariia/451/a/uve-brinks-dhl-freight-podkrepia-planovete-na-pravitelstvoto-za-jp-transporta-v-bylgariia-352436/
https://trud.bg/%D0%B4%D0%BE%D1%86-%D0%B3%D1%80%D0%B8%D0%B3%D0%BE%D1%80-%D1%81%D0%B0%D1%80%D0%B8%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%BE%D1%8F%D1%82%D0%BD%D0%BE-%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D1%8F%D0%BC%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B5-%D0%B8%D0%B7%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%BE/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/281090-rabotodatelite-pitat-dali-ima-podpisani-sporazumeniya-za-dalgosrochna-dostavka-n


Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) призовава правителството да обяви на какъв
етап са евентуални преговори за доставка на природен газ, защото е изключително важно да се знае дали те са
гарантирани не само за юли 2022 г., но и в дългосрочен порядък. Понастоящем обаче бизнесът и обществото все
още не са информирани дали има подписани споразумения за дългосрочна доставка... 

При липсата на адекватни действия и решаване на проблемите в пътния сектор от страна на управляващите до 30
юни фирмите ще бъдат принудени да преустановят работа Пътните проекти и поддържането на републиканската
пътна мрежа на територията на България са поставени пред реален риск от невъзможност за изпълнение и
принудително спиране. Българска браншова камара "Пътища" в продължение на една година а... 

Два пъти седмично – минути за бизнес в сутрешния блок на bTVНай-новият специализиран сайт на bTV Media
Group businessnovinite.bg, вече има своето място в едно от най-гледаните предавания в телевизионния ефир –
"Тази сутрин". В понеделник и четвъртък всяка седмица сутрешният блок на bTV ще предложи на зрителите
минути, посветени изцяло на бизнеса – темите които засягат не само големите, но и малкит... 

Над 20 години Българската асоциация на софтуерните компании (БАСКОМ) обединява фирми и подкрепя
развитието на софтуерната индустрия. Стабилното ѝ публично присъствие и солидните резултати от работата в
сектора засилват интереса към този бизнес и към хората, които го управляват. "Осъзнаваме, че нашата дейност е
все по-важна за всички сектори в икономиката, за обществените отношения и в крайна сметк... 

Цените падат, интересът към автономните къщи расте, но регулациите изоставатЦените на електроенергията са
високи. Газът поскъпва до степен, че газификацията на домакинствата вече не е опция. Нараства ролята на
възобновяемите източници на енергия. При тези обстоятелства не само държавите, но и битовите потребители
вземат курс към енергийна независимост. Терминът "енергийна независимост", популярно ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

24rodopi.com/РегионТурски посредници стъпиха на кърджалийския пазар на труда, посягайки към дела на
български фирми за трудова заетост. "Ние трудно намираме работници за Западна Европа, а от известно време на
терен в област Кърджали са и турци и кюрди от Нидерландия и други страни в Западна Европа. Търсят берачи на
селскостопанска продукция, строители, шофьори", споделя пред 24rodopi.com управител... 

Заглавие: Пътните проекти са застрашени от спиране, казва Българската браншова камара "Пътища"
Дата: 13.06.2022 12:41
Медия: Сити Билд

Заглавие: "Бизнес новините" със специална рубрика в "Тази сутрин"
Дата: 13.06.2022 12:38
Медия: БТВ Новините

Заглавие: Доброслав Димитров, БАСКОМ: Бъдещето на България е в ръцете на иновативните индустрии
Дата: 12.06.2022 18:16
Медия: Regiona.bg

Заглавие: Напред към енергийна независимост на дома
Дата: 13.06.2022 13:21
Медия: Капитал

Заглавие: Турски и български посредници в кърджалийска битка за работна ръка за Европа
Дата: 12.06.2022 11:12
Медия: Родопи 24

Заглавие: Една любовна история
Дата: 10.06.2022 15:59
Медия: BGlobal

http://citybuild.bg/news/patnite-proekti-sa-zastrasheni-ot-spirane-kazva-balgarskata-branshova-kamara-patishta-
https://btvnovinite.bg/bulgaria/biznes-novinite-sas-specialna-rubrika-v-tazi-sutrin.html
https://regiona.bg/%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%B2-%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B2-%D0%B1%D0%B0%D1%81%D0%BA%D0%BE%D0%BC-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B5%D1%89%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD/
https://www.capital.bg/biznes/imoti/2022/06/13/4342458_napred_kum_energiina_nezavisimost_na_doma/
https://rodopi24.blogspot.com/2022/06/blog-post_163.html
https://bglobal.bg/106599-%D0%95%D0%B4%D0%BD%D0%B0-%D0%BB%D1%8E%D0%B1%D0%BE%D0%B2%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%8F


Швейцарецът Рето Зайлер движи малък бизнес в България и помага на нови инвеститори да открият
страната Текстът е публикуван в бр. 3/2022 г. (бр. 19) на списание Business GlobalЗащо България? Как изглеждаме
в очите на хора, израснали в друга среда?В поредицата на BGlobal ви даваме този поглед към нас като общество и
като бизнес среда. "Любовна история". Рето Зайлер кратко и ясно дава определение на... 

Икономическият срив е в ход, предупреждава БорисовЛъчезар Борисов, бивш министър на
икономикатаФейсбукДо края на годината инфлацията ще продължи да изяжда покупателната способност и да
оказва натиск върху частното потребление. Правителственото потребление в лицето на крайните разходи за
колективно потребление, които задоволяват потребностите на обществото вече се сриват. Вносът в реално
изражение ... 

"По-големият дълг ще наложи вдигане на данъци", това предупреждение отправи финансистът Димитър Чобанов,
цитиран от "".. Освен това той бе категоричен, че помощите за бизнеса трябва да бъдат срещу извършване на
инвестиции. "Високите цени свиват потреблението", заяви финансистът и поясни, че санкциите срещу Русия и
действията на правителството забавят икономическия растеж и повишават инфлацият... 

(БСК) и Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) питат министър-председателя Кирил
Петков за алтернативните доставки на . Едновременно с това организациите изразяват в своя позиция за тол
системата подкрепа за исканията на автомобилните превозвачи и спедиторите. Публикуваме писмото и позицията
на БСК и АОБР без редакторска намеса. УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН МИНИСТЪР-ПРЕДСЕДАТЕЛ, След... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

"БСП остава в управлението и ще направи всичко възможно да довърши докрая икономическия въпрос.
Възможно е да има ново правителство с нови министри в рамките на същата коалиция с 4-те партии, може и ИТН
да се върне". Това заяви Румен Гечев от БСП, бивш вицепремиер и министър на икономическото развитие в
правителството на Жан Виденов.Според него ако бюджетът не бъде приет, последиците ще са катастр... 

За първи път на "Позитано" и Румен Радев на едно мнение – кабинет с къс и ясен план до края на 2022 година, за
да не се загубят милиарди от плана за възстановяване При подобно преформатиране плахо се появява отново
името на царския реформатор Николай Василев за министър-председател Червени неофициално дори готови да
се запише, че в подобен формат няма да участват под каквато и да е форма Кирил Пет... 

Заглавие: Лъчезар Борисов: Годишната инфлация през май и юни ще достигне най-високите исторически нива
след фалита на България през 1996-1997 г.
Дата: 13.06.2022 10:08
Медия: Zonanews.bg

Заглавие: Кошмар, вдигат данъците заради това решение на кабинета "Петков"
Дата: 13.06.2022 09:13
Медия: Блиц

Заглавие: Бизнесът пита правителството какво става с газа и с тол системата
Дата: 13.06.2022 12:30
Медия: Actualno.com

Заглавие: Гечев: Възможно е да има ново правителство с други министри
Дата: 12.06.2022 22:36
Медия: Пловдив Прес

Заглавие: За първи път Радев и Нинова мислят еднакво за къс програмен кабинет
Дата: 13.06.2022 11:10
Медия: Днес+

Заглавие: Как Меланшон успя да настигне Макрон
Дата: 13.06.2022 11:49
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

https://zonanews.bg/mnenia-i-analizi/lachezar-borisov-godishnata-inflatsiya-prez-may-i-yuni-shte-dostigne-nay-visokite-istoricheski-niva-sled-falita-na-balgariya-prez-1996-1997-g-
https://blitz.bg/ikonomika/koshmar-vdigat-dantsite-zaradi-tova-reshenie-na-kabineta-petkov_news891558.html
https://www.actualno.com/society/biznesyt-pita-pravitelstvoto-kakvo-stava-s-gaza-i-s-tol-sistemata-news_1767337.html
https://www.plovdiv-press.bg/2022/06/12/%D0%B3%D0%B5%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%BD%D0%BE-%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81/269250/
https://dnesplus.bg/bulgaria/za-parvi-pat-radev-i-ninova-mislyat-ednakvo-za-kas-programen-kabinet_1081199
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/543266/kak-melanshon-uspya-da-nastigne-makron


Резултатите от първия тур на парламентарните избори във Франция потвърдиха прогнозите на социолозите.
Новата лява коалиция, обединяваща радикално леви, социалисти, комунисти и еколози, и чийто двигател е Жан-
Люк Меланшон, вече е с изравнени позиции с коалицията на Макрон "Заедно !". Тя от своя страна обединява
партията на Макрон, която от "Република, напред!" реши да се преименува на "Възраждане",... 

Чешкото и словашкото министерство на отбраната не са впечатлени от предполагаемия конфликт на интереси на
новия унгарски министър на отбраната и руските бизнес среди в момент, когато обмислят да правят бизнес с
компании, които той притежава. Междувременно експерти твърдят, че въпреки че този ход е законен, той би
представлявал "отдалечаване от истинските ценности" в замяна на "чист прагматизъм". Р... 

Президентът на европейската лига за икономическо сътрудничество и бивш зам.-министър на туризма Бранимир
Ботев прави гръмовни разкрития за лъжите на Кирил Петков за официалната вечеря в Солун. Припомняме, че
премиерът твърди, че е бил на работна вечеря с Шарл Мишел, Олаф Шолц и лидерите на Балканите, докато ПИК
го излови, че всъщност е бил на романтична вечеря с Лена Бориславова и посланика ни в Г... 

Нашето дървено желязо от началото на признаването на Македония до днес съдържа експлозиви и бомби със
себе си. Това заяви пред БиТиВи бившият посланик на България в САЩ Елена Поптодорова. По думите ѝ в
последните 2 години са тотален срив на Договора за приятелство, добросъседство и сътрудничество. Доверието е
тотално срутено между България и Република Северна Македония, като отговорността е и на д... 

Ангел Джамбазки, съпредседател на ВМРО, евродепутат, в "Беновска пита" във "Фейсбук" и "Ютюб" и по Радио К2
на 93,9 MHz на 11 юни 2022 г., заяви позиции по следните теми: Ще извършат ли национално предателство
управляващите по темата Северна Македония? Вие пуснахте едно писмо до главния прокурор, с което искате
чисто правно да се разгледа, ако мога да се изразя, технологичното и политическо поведе... 

Лена Бориславова открехна завесата за личните си отношения с Кирил Петков и за първи път ги коментира. Това
не са въпроси от значение за политиката в държавата, обяви тя Лена Бориславова коментира компроматната
атака срещу нея и премиера Кирил Петков от последните дни. В предаването "На фокус с Лора Крумова"
началничката на политическия кабинет на министър-председателя бе попитана за видеото с П... 

Заглавие: Унгарският военен министър е заподозрян в конфликт на интереси с руския бизнес
Дата: 13.06.2022 12:09
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: САМО В ПИК TV! Бранимир Ботев с гръмовни разкрития за лъжите на Кирил Петков за официалната
вечеря в Солун (НА ЖИВО)
Дата: 13.06.2022 12:06
Медия: ПИК

Заглавие: Поптодорова: Лоша новина за България е да се противопоставя на машината на ЕС
Дата: 13.06.2022 12:02
Медия: Днес+

Заглавие: Ангел Джамбазки: Сегашните управляващи се нелепи и вредни за държавата
Дата: 13.06.2022 11:09
Медия: ВМРО

Заглавие: Лена Бориславова за първи път коментира компроматите за нея и Кирил Петков
Дата: 13.06.2022 07:03
Медия: Струма

Заглавие: Инициатива "Зеленият преход на Гарите"
Дата: 13.06.2022 13:13
Медия: Строителство имоти

https://euractiv.bg/section/%D0%B3%D0%B5%D0%BE%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/news/%D1%83%D0%BD%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B2%D0%BE%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D0%BD-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BE%D0%B7/
https://pik.bg/%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%BE-%D0%B2-%D0%BF%D0%B8%D0%BA-tv-%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%80-%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B5%D0%B2-%D1%81-%D0%B3%D1%80%D1%8A%D0%BC%D0%BE%D0%B2%D0%BD%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BA%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-%D0%BB%D1%8A%D0%B6%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%B8%D1%80%D0%B8%D0%BB-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%B7%D0%B0-%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-news1109481.html
https://dnesplus.bg/bulgaria/poptodorova-losha-novina-za-bulgaria-e-da-se-protivopostavya-na-mashinata-na-es_1081210
https://vmro.bg/%D0%B0%D0%BD%D0%B3%D0%B5%D0%BB-%D0%B4%D0%B6%D0%B0%D0%BC%D0%B1%D0%B0%D0%B7%D0%BA%D0%B8-%D1%81%D0%B5%D0%B3%D0%B0%D1%88%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D1%8F%D0%B2%D0%B0/
https://www.struma.com/bulgariya/lena-borislavova-za-purvi-put-komentira-kompromatite-za-neya-i_194233/
http://stroitelstvoimoti.com/%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%B0%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%B0-%D0%B7%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D1%85%D0%BE%D0%B4-%D0%BD%D0%B0-%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82/


Стартира диалог за развитие на терените край Сточна Гара и Гара Подуяне Изложба и дискусия на 20 юни ще
събере студенти, преподаватели, експерти, заинтересовани страни и граждани, за да обсъдят потенциала за
устойчивото интегриране и развитие на бившите индустриални терени около ЖП ареалите Проектът обединява
институции, експерти, бизнеси и граждани в дискусия за създаването на споделена концепция... 

Петима министри са на мушката на прокуратурата заради порочните концесии за добив на злато, които от
десетилетия ощетяват България. "Достатъчно ли плаща концесионерът на държавата?", "Колко злато се изнася от
България", "Как страната ни защитава националното си богатство" и "Защо резултатите от дейността на "Дънди
прешъс металс Челопеч" ЕАД са "конфиденциална информация" ? Тези въпроси се задават ... 

Увеличението на тарифите да бъде отложено до края на годината, предлагат АОБРЧетирите национално
представени работодателски организации подкрепят исканията на превозвачите и спедиторите за отлагане на
въвеждането на по-високите тол такси. Регионалният министър в оставка Гроздан Караджов предложи за
обществено обсъждане постановление, което предвижда вдигане на два пъти – от 1 юли и след това от 1 ... 

На 15 юни (сряда) от 18.30 ч. в Полския институт в София ще се открие фотографската изложба "Птиците на
България през очите на един поляк". Автор на експозицията е не кой да е, а посланикът на Полша в страната ни -
Мачей Шимански. Събитието е част от Европейския месец на фотографията. Д-р Мачей Шимански, посланик на
Република Полша в България, е изявен любител на природата, като проявява най-голям... 

Заглавие: СЪД И ЗАТВОР: Петима министри на мушката заради източеното злато на България (двама са от ГЕРБ)
Дата: 13.06.2022 13:07
Медия: Свободно слово

Заглавие: И работодателите искат отлагане на по-високите тол такси
Дата: 13.06.2022 13:04
Медия: Economic

Заглавие: Птиците на България през очите на един поляк - фотографска изложба на полския посланик
Дата: 13.06.2022 13:10
Медия: Дневник

https://svobodnoslovo.eu/%D1%81%D1%8A%D0%B4-%D0%B8-%D0%B7%D0%B0%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%80-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D1%83%D1%88%D0%BA%D0%B0%D1%82/
https://www.economic.bg/bg/a/view/i-rabotodatelite-iskat-otlagane-na-po-visokite-tol-taksi
https://www.dnevnik.bg/kultura/2022/06/13/4357127_pticite_na_bulgariia_prez_ochite_na_edin_poliak_-/
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